
 

 

 
 

若果唔繼續用科技去競賽嘅話，你基本上就會俾人淘汰。 

 

我係 Jackie，係建華集團嘅主席。 

 

做生意首先要諗自己覺得過唔過癮先。 

咦... 咁樣好玩喎。 

 

喺街市裡面，係冇人講科技呢樣嘢㗎。以前喺魚檔咁樣，啲錢濕立立，都會令到佢嚟買嘢有啲卻步㗎。 

 

付款嘅方法我哋就比較多元化啲嘅，同競爭對手嘅距離要拉返近啲囉。 

 

你去做一個人哋覺得冇得做嘅行業，投咁大資源去做嘅話，覺得你好瘋狂啦。 

我得兩個字嘅啫，就係堅持。 

 

我營商就係要有成功感先啦⋯⋯ 

總會有個日子你會賺錢嘅。 

 

喺呢個科技年代，無科技係永遠都唔會有創新嘅。其實我哋就係講緊將舊嘅嘢變新啫，將存倉智能化。機械

人呢就會自動將個倉送到去你面前，由你開始租一個倉呢，已經喺個手機上面完晒㗎喇 。 

 

iSTORAGE 呢啲咁新嘅諗法呢，恒生都好支持我哋嘅。 

做融資嘅時候呢，無論係現金流，無論係我哋生意嘅狀況，佢係好清楚嘅。 

 

如果你問我，你想恒生提供啲咩服務俾你呢？ 

我唔覺得用服務呢個字嘅，我個人當恒生呢係一個投資者嚟嘅，依個係一個合作伙伴囉。 

 


